
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Folketingets Kommunaludvalg 

Folketingets Kommunaludvalg har den 8. november 2012 stillet følgende spørgsmål 

nr. 6 (L 6) til økonomi- og indenrigsministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V). 

Spørgsmål nr. 6: 

”Mener ministeren, at det er relevant for styrkelsen af kvaliteten i den offentlige  

service, at kommunerne fortsat udfører kvalitetskontrakter om end det fremover  

gøres frivilligt?” 

Svar: 

Med forslaget om afskaffelse af de kommunale kvalitetskontrakter ønsker regeringen 

at give den enkelte kommunalbestyrelse flere frihedsgrader til at tilrettelægge arbejdet 

med den kommunale kvalitetsudvikling på den måde, der lokalt vurderes at være mest 

hensigtsmæssig.  

 

Det er således op til den enkelte kommunalbestyrelse at vurdere, hvorvidt de finder 

det relevant for kommunens kvalitetsudviklingsarbejde fortsat at udarbejde en 

kvalitetskontrakt.  

 

 

 

Med venlig hilsen 

Margrethe Vestager 
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